
ПРОТОКОЛ 
 
 

Днес,  30 април 2010 г., в 13 часа, се проведе заседание на Управителния 

съвет на Асоциацията на българските административни съдии.  

Председателстващ: г-жа Стефка Стоева – Председател на АБАС. 

Присъстващи: Атанас Вълков, Георги Петров, Лозан Панов, Мариана 

Лазарова, Румяна Папазова. 

Отсъстващи: Панайот Генков и Анелия Ананиева. 

Дневен ред: Отчитане приключването на Туининг проекта  „Укрепване на 

единното прилагане на новото процесуално законодателство в България ”. 

На заседанието присъстваха: г-н Хайнрих Ценз – Председател на 

Асоциацията на Европейските административни съдии, Едит Целер и Зигфрид 

Кьонигсхофер – ръководители на проекта.  Присъства също г-жа Елга Цонева – 

председател на Административен съд – Русе, 

В проведеното обсъждане участниците обърнаха специално внимание на 

законодателните перспективи за укрепване прилагането на Административно- 

процесуалния кодекс: 

 - Подобряване администрирането на българското административно 

правосъдие; 

- постигане на по-голяма правна сигурност и предвидимост на 

административните актове; 

-  улесняване на достъпа до правосъдие; 

- създаване на по-пълни гаранции на основните права на гражданите. 

Във връзка с горните цели г-н Хайнрих Ценз информира членовете на 

Управителния съвет на Асоциацията на българските административни съдии за 

предоставената помощ от Европейската комисия, Генерална дирекция 

Правосъдие, Свободи, Свободи и Сигурност, в рамките на която предстои 

организиране до края на 2010 г. на работни срещи по Програмата за основните 

права. 

Заседанието се закри от г-жа Стефка Стоева в 14 часа. 

 

 

    Съставил протокола: /П/ 

       (Румяна Папазова) 


